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Na jednání červnové Rady a Prezidia FV v
Praze Vršovicích bylo mimo jiné projednáno:

      

·         Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlém jednáních vedení ČD, a.s. s OC,
které se konalo dne 29.5.2023. Mimo jiné se jednalo o výsledném ratingu společnosti ČD,
a.s..

·         Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o jednání o změně odměňování u ČD, a.s. Dne
11.5.2023 proběhlo jednání pracovní skupiny k odměňování zaměstnanců ČD, a.s. pro
skupinu RPP. Výsledkem jednání je stanovisko, že by se dále mohla vézt diskuse k
zapracování některých příplatků do základní mzdy. Rada FV byla seznámena se stavem
všech jednání k dnešnímu dni. Dne 25.5.2023 proběhlo jednání pracovní skupiny k
odměňování zaměstnanců ČD, a.s. pro skupinu ZAP. Rada FV byla seznámena se stavem
všech jednání k dnešnímu dni. Byla představena pracovní verze tabulky návrhu struktury
osobního ohodnocení profese vozmistra a fixních hodnot možného zapracování
jednotlivých činností. Jednání budou i nadále pokračovat. Pokud dojde k dohodě, tak
bude vydána metodika k uplatnění a přiznání jednotlivých kritérií v osobním ohodnocení.

·         Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace o jednání pracovní skupiny OOPP u ČD,
a.s. Byla provedena prezentace možného tipu obuvi. Bude probíhat pilotní projekt se
zařazením 10% vybraných zaměstnanců ČD, a.s. (24 vozmistrů – Praha, Pardubice, Brno,
Ostrava).

·         Viceprezident FV p. Hevera předložil Radě FV plán zasedání Rady a P-FV na druhé
pololetí roku 2023. Rada s předloženým návrhem souhlasí.

·         Předseda Rady FV informoval Radu FV o stížnostech zaměstnanců na stravování v rámci
KOP. Předsedové ZO FV byli požádáni o dodání konkrétních případů a stížností.
Následně pak P-FV bude o těchto stížnostech jednat na úrovni GŘ O10.

·         Viceprezident FV p. Hevera přivítal na dnešním jednání člena představenstva
pověřeného řízením provozu pana Svojanovského Martina. Úvodem p. Svojanovský
poděkoval všem provozním zaměstnancům za zvládnutí a pracovní nasazení v loňském
roce (v souvislostí s energetickou krizí zvýšené dodávky uhlí do tepláren a elektráren,
návoz pohonných hmot Čepro atd.).  Pan Svojanovský informoval přítomné o hospodaření
společnosti v loňském roce s kladným výsledkem, probíhajících investicích společnosti,
pobočkách a dceřiných společnostech ČDC v rámci evropské sítě dopravců, realizacích
jednotlivých vozových zásilek, nadbytku některých řad vozů, který je spojen s
možnou výpovědí smluv o nájmu těchto řad vozů, systému prémiového ohodnocení
zaměstnanců. Následně odpověděl na položené dotazy.



·         SIBP p. Chabada informoval Radu FV o povinnosti zaměstnavatele zajistit
zaměstnancům šatny (šatní skříně). Zaměstnanec má právo na přidělení šatní skříně na
špinavé a čisté prádlo. Předsedové obdrží  elektronicky dokument zabývající se touto
problematikou.

·         Prezident FV p Malík seznámil Radu FV s opatřením ředitele O18 ČD, a.s. č.j. 16/2022
(1.změna), které obsahuje podklady pro výpočet turnusové potřeby vozmistrů. Rada FV si
jednotlivé položky prostudovala.

·         p. Malík – informoval o chystaném konsolidačním vládním balíčku změn v daňové
oblasti. Toto by se dotklo i Sociálního fondu u všech společností skupiny ČD, a.s. a
Správy železnic, s.o..
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